

香港文匯報(內地)訂閱點

總社：香港香港仔田灣海旁道7號興偉中心2-4樓 電話：(852) 2873 8288 傳真：(852) 2873 3764 電郵：circulation@wenweipo.com

北京
香港文匯報北京分社
地址：北京市東城區崇文門外大街16號國瑞大廈五層508
電話：(10) 64401818
傳真：(10) 64401736

廣東
香港文匯報廣東分社—廣州辦事處
地址：廣州市越秀區沿江中路323號 臨江商務中心15樓、17樓
電話：(20) 87391594、87371031
傳真：(20) 87396354

廣東
香港文匯報廣東分社—深圳辦事處
地址：深圳市羅湖區愛國路1058號 金通大廈B座29樓
電話：(755) 25409797、25409790
傳真：(755) 25681350

上海
香港文匯報上海分社
地址：上海市延安西路1033號 大眾金融大廈A棟3103室
電話：(21) 52395311
傳真：(21) 52395321

河南
香港文匯報中原分社
地址：鄭州市東明路187號 金成大廈A座3樓
電話：(371) 6558257、86663701、86663703
傳真：(371) 65582557

浙江
香港文匯報浙江分社
地址：杭州市天目山路160號 國際花園東寫字樓18樓J室
電話：(571) 88219833
傳真：(571) 88211583

黑龍江
香港文匯報黑龍江分社
地址：哈爾濱市南崗區果戈里大街327號省直機關綜合樓13層
電話：(451) 53606829、53625613、53601440
傳真：(451) 53625613

湖北
香港文匯報湖北分社
地址：武漢市武昌區臨江大道 萬達中心11號樓1409室
電話：(27) 85856284、85851449
傳真：(27) 85836882

四川
香港文匯報四川分社
地址：成都市人民南路4段44號 凱萊帝景花園A座29樓F號
電話：(28) 85146780
傳真：(28) 85143890

雲南
香港文匯報雲南分社
地址：昆明市青年路118號 櫻花麗景公寓四樓401A
電話：(871) 65115521、65115531、65115551
傳真：(871) 5110073

天津
香港文匯報天津辦事處
地址：天津市南開區南豐路 時代公寓A座1605室
電話：(22) 27429236
傳真：(22) 27429236

重慶
香港文匯報重慶辦事處
地址：重慶渝北區東湖南路333號 中渝愛都會3棟31-13
電話：(23) 67685966、67685933
傳真：(23) 67685966、67685977

遼寧
香港文匯報遼寧辦事處
地址：瀋陽市和平區和平南大街 45號遼寧省委南樓1019室
電話：(24) 23128778
傳真：(24) 23234741

江蘇
香港文匯報江蘇辦事處
地址：南京市中山南路400號 熙南里街區9號
電話：(25) 84845196
傳真：(25) 83247696

陝西
香港文匯報陝西辦事處
地址：西安市未央路106號 藍天大廈A座601室
電話：(29) 87911275、87911271、87911272
傳真：(29) 87911272

河北
香港文匯報河北辦事處
地址：石家莊市長安區廣安大街 36號時代方舟A座2-1901
電話：(311) 86697318
傳真：(311) 86697398

山西
香港文匯報山西辦事處
地址：太原市南內環街138號
電話：(351) 8303185、8303189
傳真：(351) 8303189

吉林
香港文匯報吉林辦事處
地址：長春市西安大路8號 新世紀鴻源廣場2號公寓744號
電話：(431) 88923332
傳真：(431) 88981189

內蒙古
香港文匯報內蒙古辦事處
地址：呼和浩特市賽罕區鄂爾多斯東街76號嘉林綜合樓4層01室
電話：(471) 4213408、4907962
傳真：(471) 4907962-800

山東
香港文匯報山東辦事處(濟南)
地址：濟南市中區經十路22799號 銀座中心2號樓1406
電話：(531) 67888066、67888166、67888366
傳真：(531) 67888366

安徽
香港文匯報安徽辦事處
地址：合肥市金寨路71號 美第陽光大廈A座807室
電話：(551) 65215641
傳真：(551) 65215644

福建
香港文匯報福建辦事處
地址：福州市華林路139號 屏東大廈十層
電話：(591) 87322212、87322215
傳真：(591) 87322217

湖南
香港文匯報湖南辦事處
地址：長沙市芙蓉中路二段98號 明城國際中心46樓4608室
電話：(731) 8223886、82228770
傳真：(731) 82238865

廣西
香港文匯報廣西辦事處
地址：南寧市廂竹大道7號 東方天立TT國際A座604室
電話：(771) 5585906、6100685
傳真：(771) 5585906

江西
香港文匯報江西辦事處
地址：南昌市紅谷中大道博泰江濱 威尼斯3棟A單元301室
電話：(791) 83852657、83886962
傳真：(791) 83852657

貴州
香港文匯報貴州辦事處
地址：貴州省貴陽市中華北路48號 黃果樹廣場B座9層2號
電話：(851) 6870119、6860861
傳真：(851) 6870283

海南
香港文匯報海南辦事處
地址：海口市金龍路 深發展大廈1388室
電話：(898) 68550858、68521228
傳真：(898) 68550728

甘肅
香港文匯報甘肅辦事處
地址：蘭州市城關區雁灘路2620號 天慶花園10號樓5單元401室
電話：(931) 85628256
傳真：(931) 85628256

寧夏
香港文匯報寧夏辦事處
地址：銀川市金鳳區新昌西路 鑫翔大廈4樓
電話：(951) 4122215
傳真：(951) 4111109

青海
香港文匯報青海辦事處
地址：西寧市經濟開發區金匯路33號 半島別墅36樓112室
電話：(971) 8867896
傳真：(971) 8867896

新疆
香港文匯報新疆辦事處
地址：烏魯木齊市天山區新華北路185號 自治區政協中心大廈12樓F座
電話：(991) 2301532、2301053
傳真：(991) 2301051

澳門
澳門新聞中心
地址：澳門畢仕達大馬路 中福商業中心(金蓮花廣場旁)9樓A座
電話：(853) 28701217
傳真：(853) 28780117

中國圖書進出口(集團)總公司
地址：北京市朝陽區工人體育場東路16號
電話：(10) 65063082
傳真：(10) 65064216

中國圖書進出口公司廣州公司
地址：廣州市新港西路 大江沖25號
電話：(20) 34202170
傳真：(20) 34201965

中國圖書進出口公司深圳公司
地址：深圳市福田區泰然九路 海松大廈B座22層
電話：(755) 23981662
傳真：(755) 23981669

中國圖書進出口公司廣州公司珠海經營部
地址：珠海市粵海南油花園 白石路67號
電話：(756) 8602612
傳真：(756) 8602613

中國圖書進出口公司上海公司
地址：上海市虹口區廣中 88號8樓
電話：(21) 36357800
傳真：(21) 36357810

中國國際圖書貿易集團有限公司 廣州分公司
地址：廣州市東華南路172號二樓
電話：(020) 62728808、(020) 62728809
傳真：(020) 62728808

珠海市新華書店
地址：珠海市吉大景樂路36號
電話：(756) 3260010
傳真：(756) 3341355

福建外文書店
地址：福州市晉安區連江北 官前路8號
電話：(591) 83673552
傳真：(591) 83676645

成都和平圖書發行有限公司
地址：成都市雙林路388號 富臨大廈18樓1806室
電話：(28) 84380048
傳真：(28) 84389239

東莞市萬家通報刊發行物流公司
地址：東莞市三元路8號報業大廈附樓
電話：(769) 23126309
傳真：(769) 23126307

中山市香山報刊經營有限公司
地址：中山市石岐孫文中路 147號4樓
電話：(760) 88876770
傳真：(760) 88836355

江門日報
地址：江門市華園中路25號
電話：(750) 3502693
傳真：(750) 3502693

申請酒牌續期啟事 義利燒臘飯店
現特通告：黃國權其地址為九龍石硤尾石硤尾邨20座地下111至112號，現向酒牌局申請位於九龍石硤尾石硤尾邨20座地下111至112號義利燒臘飯店的酒牌續期。凡反對是項申請者，請於此公告登報之日起十四天內，將已簽署及申明理由之反對書，寄交九龍深水埗基隆街333號北河街市政大廈4字樓酒牌局秘書收。
日期：2014年3月13日
APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE ROASTED MEAT RESTAURANT
Notice is hereby given that Wong Kwok-Kuen of Shop 111-112, G/F, Block 20, Shek Kip Mei Estate, Shek Kip Mei, Kowloon is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Roasted Meat Restaurant at Shop 111-112, G/F, Block 20, Shek Kip Mei Estate, Shek Kip Mei, Kowloon. Any person who knows any reason why this renewal should not be granted should send a written and signed statement of the facts to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4/F., Pei Ho Street Municipal Services Building, 333 Ki Lung Street, Shamshuipo, Kowloon within 14 days from the date of this notice.
Date: 13th March 2014

申請酒牌續期啟事 華豐海鮮菜館
現特通告：李文煥其地址為將軍澳慈安園第4座27樓H室，現向酒牌局申請位於九龍觀塘宜安街2號地下高層，地下及地下一層華豐海鮮菜館的酒牌續期。凡反對是項申請者，請於此公告登報之日起十四天內，將已簽署及申明理由之反對書，寄交九龍深水埗基隆街333號北河街市政大廈4字樓酒牌局秘書收。
日期：2014年3月13日
APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE WAH FUNG SEAFOOD RESTAURANT
Notice is hereby given that Lee Man Woon of Flat H, 27/F., Block 4, Well On Garden, Tseung Kwan O is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Wah Fung Seafood Restaurant at UG/F., G/F, & LG/F., 2 Yee On Street, Kwun Tong, Kowloon. Any person who knows any reason why this renewal should not be granted should send a written and signed statement of the facts to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4/F., Pei Ho Street Municipal Services Building, 333 Ki Lung Street, Shamshuipo, Kowloon within 14 days from the date of this notice.
Date: 13th March 2014

申請會社酒牌續期公告 馬車會所有限公司
現特通告：程麗珊其地址為香港中環皇后大道中33號萬邦行四樓寫字樓，現向酒牌局申請位於香港中環皇后大道中33號萬邦行三樓及四樓馬車會所有限公司的會社酒牌續期。凡反對是項申請者，請於此公告登報之日起十四天內，將已簽署及申明理由之反對書，寄交香港灣仔軒尼詩道225號駱克道市政大廈8字樓酒牌局秘書收。
日期：2014年3月13日
APPLICATION FOR RENEWAL OF CLUB LIQUOR LICENCE THE CHARIOT CLUB LTD
Notice is hereby given that Ching Lai Shan at the office of 4/F., Melbourne Plaza, 33 Queen's Road Central, Central, Hong Kong is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Club Liquor Licence in respect of The Chariot Club Ltd at 3/F. & 4/F., Melbourne Plaza, 33 Queen's Road Central, Central, Hong Kong. Any person who knows any reason why this renewal should not be granted should send a written and signed statement of the facts to the Secretary, Liquor Licensing Board, 8/F., Lockhart Road Municipal Services Building, 225 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong within 14 days from the date of this notice.
Date: 13th March 2014

申請酒牌續期公告 手臂吧
現特通告：羅啓明其地址為將軍澳明苑明達樓5樓04室，現向酒牌局申請位於香港灣仔駱克道81-85號霸田商業大廈2樓手臂吧的酒牌續期，附加批註事項為酒吧。凡反對是項申請者，請於此公告登報之日起十四天內，將已簽署及申明理由之反對書，寄交香港灣仔軒尼詩道225號駱克道市政大廈8字樓酒牌局秘書收。
日期：2014年3月13日
APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE A 1
Notice is hereby given that Lo Kai Ming of Flat 4, 5/F., Ming Tat House, Ying Ming Court, Junk Bay is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of A 1 at 2/F., Empireland Comm. Centre, 81-85 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong with endorsement of bar. Any person who knows any reason why this renewal should not be granted should send a written and signed statement of the facts to the Secretary, Liquor Licensing Board, 8/F., Lockhart Road Municipal Services Building, 225 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong within 14 days from the date of this notice.
Date: 13th March 2014

申請酒牌續期啟事 土瓜灣漢寶酒樓
現特通告：夏元國其地址為新界沙田博康邨博達樓1701室，現向酒牌局申請位於九龍土瓜灣道78號(1樓)及78號(地下部份)土瓜灣漢寶酒樓的酒牌續期。凡反對是項申請者，請於此公告登報之日起十四天內，將已簽署及申明理由之反對書，寄交九龍深水埗基隆街333號北河街市政大廈4字樓酒牌局秘書收。
日期：2014年3月13日
APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE TO KWA WAN HON PO RESTAURANT
Notice is hereby given that Ha Yuen Kwok of Rm. 1701, Pok Tat House, Pok Hong Estate, Shatin, N.T. is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of To Kwa Wan Hon Po Restaurant at 78 (G/F. Portion) & 78 (1/F.), Tokwawan Road, Kowloon. Any person who knows any reason why this renewal should not be granted should send a written and signed statement of the facts to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4/F., Pei Ho Street Municipal Services Building, 333 Ki Lung Street, Shamshuipo, Kowloon within 14 days from the date of this notice.
Date: 13th March 2014

申請酒牌續期啟事 隆姐泰國美食館
現特通告：陳玉慶其地址為九龍九龍城衙前盟道2A-2B號地下，現向酒牌局申請位於九龍九龍城衙前盟道2A-2B號地下隆姐泰國美食館的酒牌續期。凡反對是項申請者，請於此公告登報之日起十四天內，將已簽署及申明理由之反對書，寄交九龍深水埗基隆街333號北河街市政大廈4字樓酒牌局秘書收。
日期：2014年3月13日
APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE PEE LONG THAI TRADITIONAL FOOD
Notice is hereby given that Chen Yuqing of G/F., 2A-2B Nga Tsin Long Road, Kowloon City, Kowloon is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Pee Long Thai Traditional Food at G/F., 2A-2B Nga Tsin Long Road, Kowloon City, Kowloon. Any person who knows any reason why this renewal should not be granted should send a written and signed statement of the facts to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4/F., Pei Ho Street Municipal Services Building, 333 Ki Lung Street, Shamshuipo, Kowloon within 14 days from the date of this notice.
Date: 13th March 2014

申請酒牌續期啟事 隆姐泰國美食館
現特通告：李麗虹其地址為九龍九龍城南角道22號地下，現向酒牌局申請位於九龍九龍城南角道18號地下隆姐泰國美食館的酒牌續期。凡反對是項申請者，請於此公告登報之日起十四天內，將已簽署及申明理由之反對書，寄交九龍深水埗基隆街333號北河街市政大廈4字樓酒牌局秘書收。
日期：2014年3月13日
APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE PEE LONG THAI TRADITIONAL FOOD
Notice is hereby given that SAE-LEE Suraj of G/F., 22 Nam Kok Road, Kowloon City, Kowloon is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Pee Long Thai Traditional Food at G/F., 18 Nam Kok Road, Kowloon City, Kowloon. Any person who knows any reason why this renewal should not be granted should send a written and signed statement of the facts to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4/F., Pei Ho Street Municipal Services Building, 333 Ki Lung Street, Shamshuipo, Kowloon within 14 days from the date of this notice.
Date: 13th March 2014

申請酒牌續期啟事 BAAL
現特通告：林苗隆其地址為九龍尖沙咀白蘭軒道3號及棉登徑13至15號棉登大廈地下A舖，現向酒牌局申請位於九龍尖沙咀白蘭軒道3號及棉登徑13至15號棉登大廈地下A舖BAAL的酒牌續期，附加批註事項為酒吧。凡反對是項申請者，請於此公告登報之日起十四天內，將已簽署及申明理由之反對書，寄交九龍深水埗基隆街333號北河街市政大廈4字樓酒牌局秘書收。
日期：2014年3月13日
APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE BAAL
Notice is hereby given that Lin Sai Lung of Shop A on G/F, Minden House, 13-15 Minden Avenue, 3 Blenheim Avenue, Tsimshatsui, Kowloon is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of BAAL at Shop A on G/F, Minden House, 13-15 Minden Avenue, 3 Blenheim Avenue, Tsimshatsui, Kowloon with endorsement of bar. Any person who knows any reason why this renewal should not be granted should send a written and signed statement of the facts to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4/F., Pei Ho Street Municipal Services Building, 333 Ki Lung Street, Shamshuipo, Kowloon within 14 days from the date of this notice.
Date: 13th March 2014

申請酒牌轉讓啟事 T. W. SOHO 1
現特通告：陳佩雯其地址為九龍慈雲山慈樂邨樂旺樓2215室，現向酒牌局申請位於新界荃灣沙咀道105-129號好運樓樓地下10-11號舖T. W. SOHO 1的酒牌轉讓給梁華倫其地址為新界天水圍俊宏軒7座28樓F室。凡反對是項申請者，請於此啟事登報之日起十四天內，將已簽署及申明理由之反對書，寄交新界大埔鄉事會街8號大埔綜合大樓4樓酒牌局秘書收。
日期：2014年3月13日
APPLICATION FOR TRANSFER OF LIQUOR LICENCE T. W. SOHO 1
Notice is hereby given that Chan Pui Man of Room 2215, Lok Wong House, Tsz Lok Estate, Tsz Wan Shan, Kowloon is applying to the Liquor Licensing Board for transfer of the Liquor Licence in respect of T. W. SOHO 1 at Shop No. 10-11, G/F, Fortune Mansion, 105-129, Sha Tsui Road, Tsuen Wan, N.T. to Leung Wai Lung of Flat F, 28/F., Tower 7, Grandeur Terrace, Tin Shui Wai, N.T. Any person who knows any reason why this transfer should not be granted should send a written and signed statement of the facts to the Secretary, Liquor Licensing Board, 4/F, Tai Po Complex, No. 8 Heung Sze Wui Street, Tai Po, New Territories within 14 days from the date of this notice.
Date: 13th March 2014

申請酒牌續期公告 尚善
現特通告：李志培其地址為新界屯門兆山苑椰景閣603室，現向酒牌局申請位於香港中環文咸東街22-26號柏廷坊7樓尚善的酒牌續期。凡反對是項申請者，請於此公告登報之日起十四天內，將已簽署及申明理由之反對書，寄交香港灣仔軒尼詩道225號駱克道市政大廈8字樓酒牌局秘書收。
日期：2014年3月13日
APPLICATION FOR RENEWAL OF LIQUOR LICENCE Shou Zen
Notice is hereby given that Lee Chi Pui of Room 603, Yeh King House, Siu Shan Court, Tuen Mun, N.T. is applying to the Liquor Licensing Board for renewal of the Liquor Licence in respect of Shou Zen at 7/F, The Pemberton, 22-26 Bonham Strand, Central, Hong Kong. Any person who knows any reason why this renewal should not be granted should send a written and signed statement of the facts to the Secretary, Liquor Licensing Board, 8/F., Lockhart Road Municipal Services Building, 225 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong within 14 days from the date of this notice.
Date: 13th March 2013

酒牌廣告
申請新牌及續牌
熱線：2873 9888
傳真：2873 0009